
         Nowy Tomyśl, 29.03.2023r. 
 
 
Informacja Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej w Nowym Tomyślu z działań podejmowanych w 
sprawach dotyczących energii cieplnej, w I kwartale 2023r. 
 
 

1. W dniu 24.02.2023r. gościła w siedzibie Spółdzielni Mieszkaniowej Pani Elżbieta Rafalska – 
europosłanka i i była Minister rodziny, pracy i polityki społecznej. Było to już czwarte 
spotkanie przedstawicieli Zarządu Spółdzielni z Panią europosłanką. Ostatnie spotkanie było 
poświęcone sprawom: cen ciepła, a także przeciwdziałaniu wykluczeniom osób 
niepełnosprawnych ruchowo – w zakresie możliwości montażu wind w naszych zasobach. 
Jednocześnie poruszono  sprawę możliwości zakładania spółdzielni energetycznych.   

 
2. W dniu 3.03.2023r. Prezes Zarządu spotkał się z Panem Profesorem Jackiem Zimnym w 

Krakowie. Tematem spotkania były sprawy postępowań dotyczących uzyskania nowych - 
geotermalnych źródeł ciepła dla gminy Nowy Tomyśl oraz Buk. 
 

3. Rozmowy przeprowadzone z Burmistrzem Gminy Pniewy – Panem Jarosławem 
Przewoźnym oraz Burmistrzem Opalenicy – Panem Tomaszem Szulcem wykazały brak 
zainteresowania w zakresie poszukiwania alternatywnych źródeł energii cieplnej ze strony 
władz lokalnych. 
 

4. W dniu 6 marca 2023r. z inicjatywy Prezesa Zarządu Spółdzielni odbyło się spotkanie z 
europosłem Andrzejem Halickim – wiceprzewodniczącym Parlamentu Europejskiego oraz z 
posłem Jakubem Rutnickim, w związku z kolejnymi działaniami, jakie będzie podejmować 
Spółdzielnia, w ramach struktur europejskich, a które dotyczą nierównego traktowania 
odbiorców ciepła systemowego. 
 

5. W dniu 10 marca 2023r. w siedzibie Spółdzielni gościli: Pani senator Jadwiga Rotnicka, Pan 
senator Marek Borowski oraz Pani poseł Joanna Fabisiak. Omówiono sprawy nierównego 
traktowania odbiorców ciepła systemowego i możliwych działaniach na poziomie Senatu RP 
oraz Sejmu RP. 
 

6. W dniu 15 marca 2023r. przedstawiciele Związku Rewizyjnego Spółdzielni  Mieszkaniowych 
RP spotkali się z Rzecznikiem Praw Obywatelskich – Panem Marcinem Wiąckiem, w związku 
z wnioskiem Spółdzielni Mieszkaniowej w Nowym Tomyślu oraz z wnioskiem Związku 
Rewizyjnego SM RP o podjęcie przez Rzecznika działań wspierających spółdzielnie w 
sprawie dyskryminacji energetycznej. Spółdzielnia Mieszkaniowa w Nowym Tomyślu została 
poproszona przez Rzecznika o przedstawienie wyliczeń obrazujących skalę nierówności w 
zakresie cen ciepła. Materiały te zostały wysłane 20 marca 2023r.           
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